



# 江苏城乡建设职业学院

# 来华留学生 招生简章 ▶

Jiangsu Urban and Rural Construction Vocational College International Student Enrollment Prospectus







Jiangsu Urban and Rural Construction Vocational College was founded in 1986 and is located in Changzhou, the Dragon City, which is the core city of the Yangtze River Delta Economic Zone. The college is affiliated with the Jiangsu Provincal Department of Housing and Urban-Rural Development, and is the most complete higher vocational college in Jiangsu Province with a wide range of urban-rural construction specialties. There are nearly 11,000 full-time students in the College.

The College was awarded a number of honors such as China Training Base for WorldSkills Competition, Jiangsu Training Base for National Vocational Skills Competition and the Advanced Institute for Jiangsu Vocational College Skills Competition.

The College adheres to open schooling. It has developed inter-college cooperation projects with universities in UK, New Zealand, Japan, Korea and other countries and China's Taiwai region. The College's achievements are widely recognized by the society as a national advanced college of vocational education.





### Programs and Specialties

#### > Admission

- (1) Academic Education Program: Three years of construction professional courses study. 20 specialties are offered, and graduation is granted upon completion of credits and requirements.
- (2) Non-academic Education Program: One year of Chinese language study. After pass Level 4 of the Chinese Language Proficiency Test (HSK) or achieving the same ability, diploma studies in the College are available.





# ➤ Enrollment Specialties

Programs	Specialties	Language	Duration
	Architectural Design	Chinese/ English	3
	Architectural Decoration Engineering Technology		
	Environmental Art Design		
	Digital Media Art Design		
	Ancient Architectural Engineering Technology		
	Architectural Interior Design		
	Surveying and Mapping Geographic Information Technology		
	Unmanned Aerial Vehicle Mapping Technology		
	Construction Engineering Technology		
Academic	Road & Bridge Engineering Technology		
	Construction Project Management		
	Landscape Engineering Technology		
	Environmental Engineering Technology		
	Building Intelligent Engineering Technology		
	Building Electrical Engineering Technology		
	Internet of Things Application Technology		
	Construction Equipment Engineering Technology		
	Heating, Ventilation and Air Conditioning Engineering Technology		
	Mobile Internet Application Technology		
	Computer Network Technology		
Non-academic	Chinese language	Chinese/English	1

<sup>\*</sup> No class will be held with less than 10 students.



# > Application Requirements

All applicants must meet the following basic criteria.

- 1. Non-Chinese nationals with a valid foreign passport.
- 2. Have a certificate equivalent to a Chinese high school diploma.
- 3. Generally between the ages of 18 and 22, with the ability to study and live independently and of good characters.
- 4. The family is financially well-off and has the ability to afford tuition fees and basic living expenses during study periods.
- 5. Interested in studying Chinese and related disciplines and understanding Chinese society and culture.
  - 6. Academic students are required to provide proof of language proficiency.
  - (1) Chinese-taught programs: HSK4 or above; English-taught programs: IELTS 5.0 or above.
- (2) Applicants who are unable to provide proof of language proficiency may study Chinese in the College for one year and then could apply for professional courses after pass HSK4 (or above) examination.
  - 7. Abide by laws and regulations and have no criminal record.



# Application Materials

- 1. High school diploma and transcript (if in a language other than Chinese or English, a translation into Chinese or English must also be submitted and notarized).
- 2. The first page and all visa pages of a valid ordinary passport (passport must be valid for 1 year or more).
  - 3. A medical report within 6 months.

- 4. A certificate of no criminal record (in the case of a text in a language other than Chinese or English, a translation into Chinese or English must also be submitted and notarized).
- 5. Financial supporting documents (RMB 12,000 or more, to be accompanied by a copy of the guarantor's valid identity document).
- 6. A recent 1-inch, 2-inch white background bareheaded photograph (electronic photo).
- 7. An interview (2-3 minutes introduction, personal study plan, etc.).
- 8. Academic students provide proof of Chinese language proficiency (HSK4) or English language proficiency (equivalent to IELTS 5.0).

#### Note:

- \*All documents must be in English/Chinese or a notarized English/Chinese translation.
- \* Applicants must submit scanned copies of the above documents during the application process and original copies of the above documents upon enrolment. Please note that all documents submitted will not be returned.







# **Application Process**

- 1. Online application please visit http://lxs.jscc.edu.cn/;
- 2. The College reviews the applicant's documents and conducts an interview.
- 3. The College sends a scanned copy of Acceptance Letter.





- 4. Accepted candidates remit RMB 400 registration fee within 7 working days and send a scanned copy of the remittance receipt to the College at jsccies@jscc.edu.cn.
- 5. After receiving registration fee, the College will send the Acceptance Letter and the Visa Application Form for Foreign Students to China (Form JW202).
- 6. Applicants should apply for a study visa in China at the Chinese Embassy (or Consulate) abroad with the Letter of Acceptance, the Record of Medical Examination for Foreigners and the Visa Application for Study in China.



7. International students should come to the College on time with the original Letter of Acceptance and relevant documents to complete the admission procedures. If cannot enter the College on time for any reason, applicant should submit an application in writing with sufficient reasons to the College for extension, and the application will be valid only after approval. The extension period should not exceed two weeks in general. Those who fail to apply or overstay for more than two weeks will be deemed to have forfeited enrolment status, except for justifiable reasons such as force majeure.

- 8. International students are required to review their application documents and admission documents and pay all fees within 7 working days upon arrival, after which the College will provide the documents required for the residence permit application.
- 9. International students are required to have routine check-up at designated hospital.
- 10. The College will hold testing for the applicant's language level and learning ability.
  - 11. School registration.





#### Remittance Information

#### RMB account:

Account name: Jiangsu Urban and Rural Construction Vocational College

Account number: 32001628036051219268

Bank of Account: Changzhou Baiyun Sub-branch, Construction Bank











#### USD account:

Account number: 1105020919714115246

Bank International Code (Swift code):
ICBKCNBJCZU

Account holder: INDUSTRIAL & COMMERCIAL BANK OF CHINA, CHANGZHOU BR



Applications are accepted all year round and the proposed application period is 1 March 2025 - 30 June 2025.







Projects	Amount (CNY)	Remarks
Tuition	5000/person/year (Non-academic)	Academic Program is charged according to the fee standard of each major in the current year
Accommodation	1200/year	
Teaching Material	1000/person/year	
Insurance	800/person/year	
Medical Examination	506/person/year	
Residence Permit	800/person/year	
Bedding	580/person/year	non-mandatory













Website: http://www.jscc.edu.cn/

Tel: 086-0519-69872101 Fax: 086-0519-83972012 E-mail: jsccies@jscc.edu.cn

Address: No.1, Heyu Road, Yincun Vocational Education Park, Zhonglou District,

Changzhou City, Jiangsu Province, China







### 学院简介

江苏城乡建设职业学院始建于1986年,学院位于长三角经济带苏锡常版块核心城市——龙城常州。学院隶属于江苏省住房和城乡建设厅,是江苏省城乡建设大类专业设置最为齐全的高职院校。学院现有全日制在校生近11000余人,设有5个二级学院和39个专业。

学院被授予世界技能大赛中国集训基地、全国职业技能大赛江苏集训基 地、江苏省职业院校技能大赛先进单位等多项荣誉。

学院坚持开放办学。与英国、新西兰、日本、韩国等国家和台湾地区的 高校开展校际合作项目。学院办学成绩得到社会广泛认可,学生就业率一直 稳定在98%以上,是全国职业教育先进单位。



# 招生项目和专业

#### >招生项目

- (1)学历教育项目:学制三年。开设20个专业,修满学分,达到毕业要求、准予毕业。
- (2) 非学历教育项目: 学制一年。通过学习,达到汉语水平考试(HSK) 四级并取得证书后,可选择进入专业学习。



#### ▶招生专业

项目	专业	语言	学制 (年)
	建筑设计		
	建筑装饰工程技术		
	环境艺术设计		
学	数字媒体艺术设计	中	
历	古建筑工程技术	文	3
教	建筑室内设计	英	
育	测绘地理信息技术	文	
	无人机测绘技术		
	建筑工程技术		
	道路与桥梁工程技术		

* 各	专业满10人开班。

	建设工程管理		
	园林工程技术		
	环境工程技术		
学	建筑智能化工程技术	中	
历	建筑电气工程技术	文	3
教	物联网应用技术	英	3
育	建筑设备工程技术	文	
	供热通风与空调工程技术		
	移动互联应用技术		
	计算机网络技术		
非学历 教育	中文	中文	1



所有申请人必须符合以下基本条件。

- 1. 非中国籍公民, 持有外国有效护照;
- 2. 具有相当于中国高中毕业或同等学历证书;
- 3. 年龄一般在18-22周岁之间,具有独立学习与生活能力,品行端正;
- 4. 家庭经济条件良好,具有承担学习期间学费、基本生活费用的能力;
- 5. 有兴趣学习中文和相关专业,了解中国社会、经济、文化;
- 6. 学历生需提供语言能力证明:
- (1)申请汉语授课专业学习的学生,要求学生持有国家汉办认证的HSK 4级或4级以上的证书;英语授课专业学习的学生,需提供英语水平(相当于IELTS 5.0)证明。
- (2)申请汉语授课专业学习,但未取得国家汉办认证的HSK 4级证书的学生,可在我院学习汉语一年,通过HSK4(或以上)考试后进入专业课程学习。
- 7. 遵守法律法规,无犯罪记录。





### 申请材料

- 1. 高中毕业证书及成绩单(如果是除中文或英文以外的 其他语言文本,还需提交中文或英文翻译件,并进行公证);
  - 2. 有效普通护照首页、所有签证页(护照有效期需为1年及以上):
  - 3.6个月内体检报告:
- 4. 无犯罪记录证明(如果是除中文或英文以外的其他语言文本,还需提交中文或英文翻译件,并进行公证);
- 5. 财务证明文件(12000元人民币或以上,需附保证人有效身份证件复印件);
  - 6. 本人近期1寸、2寸白底免冠照片(电子照片):
  - 7. 准备面试(2-3分钟的自我介绍、个人学习计划等);
- 8. 学历生提供汉语水平(HSK 4)或英语水平(相当于IELTS 5.0)证明。

#### 注意:

- ◆ 所有文件必须为英文/中文或经公证的英文/中文译本。
- ◆申请过程中申请人必须提交上述资料的扫描件,入学注册时必须提交以上资料的原件。请注意,所有提交的文件将不予退还。





### 申请流程

- 1.登录江苏城乡建设职业学院来华留学生报名平台在线报名 http://lxs.jscc.edu.cn/;
  - 2.学校审核申请人材料并进行面试:
  - 3.决定录取后,发送扫描件《录取通知书》;
- 4.被录取者在7个工作日内向我院账户汇入人民400元注册费,并将汇款回执扫描件发送至学院邮箱: jsccies@jscc.edu.cn;
- 5.学院在确认收到注册费后,向申请人寄发《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》(JW202表):
- 6.申请人持《录取通知书》、《外国人体格检查记录》和《外国留学人员来华签证申请表》前往中国驻外使(领)馆办理来华学习签证;
- 7.留学生需持《录取通知书》及相关材料原件按时到校办理入学手续。因故不能按期入学者,应当以书面形式,陈述充分理由,向学院提出延期申请,经批准后申请方为有效。延期时间一般不超过两周,未申请或逾期超过两周者,除因不可抗力等正当事由外,视为放弃入学资格;
- 8.留学生报到后需复查申请资料和录取资料,并在抵达学校后的7个工作 日内支付所有费用,随后学校将提供居留证申请所需的材料;
  - 9.留学生需按时体检:
  - 10.学院将对申请人语言水平和学习能力进行测试;
  - 11.学籍注册。







# 汇款信息

(境内汇款)人民币账户:

单 位: 江苏城乡建设职业学院

账 号: 32001628036051219268

开户行:建设银行常州白云支行



#### (境外汇款)美元账户:

账 号: 1105020919714115246

银行国际代码: ICBKCNBJCZU

开户行: INDUSTRIAL & COMMERCIAL BANK OF CHINA,

CHANGZHOU BR



# 申请日期

全年接受申请,建议申请时间为 2025年3月1日-2025年6月30日





# **収费标准**

项目	金额 (元)	备注
学费	5000元/人/年(非学历教育)	学历教育按当年各专业收费标准收取
住宿费	1200元/床/年	
教材	1000元/人/年	
保险	800元/人/年	
体检	506元/人/年	
居留证	800元/人/年	
床上用品	580元/人/年	按需购买



### 联系方式

网站: http://www.jscc.edu.cn/

电话: 0086-519-69872101

传真: 0086-519-83972012

电子邮件: jsccies@jscc.edu.cn

地址: 中国江苏省常州市钟楼区殷村职教园和裕路1号



网站: http://www.jscc.edu.cn/

电 话: 0086-519-69872101 传 真: 0086-519-83972012 电子邮件: jsccies@jscc.edu.cn

地 址: 中国江苏省常州市钟楼区殷村职教园和裕路1号